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írásbeli kérdé s
Dr. Kövér Lászl ó

az Országgyű lés elnöke

részére

Helyben

Tisztelt Elniik Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlést-öl szóló 2012 . évi

XXXVI. törvény . 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes hársiabályi rendelkezésekröl szól ó

10/2014. (il . 24.) OGY határozat 124_ § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtani

Varga Mihály Nemzetgazdasági Minisztériumot vezető Miniszter Úrhoz ,

„Igazságos-e a kormány? 2. ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A K/1002 . számon benyújtott kérdésemre adott válaszát köszönöm . Az abban írtak azonban újab b

kérdéseket vetnek fel .

A legújabb hírek szerint a kaszinók a meghatározott időben már nem kezdik meg működésüket.

Felvetődik a kérdés, hogy ezzel mekkora adóbevétel kiesés történik a költségvetésben illetve, hog y

törvényt sértenek-c az iizenieltetők?

Válaszában a következ őket írta : „E kél adózási ösztönző eszköz is huz ájcírzAlhul ahhoz, hogy a hét új

IL kaiegrír•iájü játékkaszinóval 2014-ben és 2015-ben kiegré_szülő hazai játékkaszinó piac a lehető

legrövidebb időn kelül kiemelkedően magas jövedelemtermelő szintet érjen el_ Az új kaszinók az

üzemeltetésükhöz közvetlenül kapcsolódó közterhek befizetésével.. jelentős mértékben járulhatnak

majd hozzá a központi költségvetés bevételi oldalának erősítéséhez, így az olyan kiemelkedőfontos

társadalmi délkitűzés, mint a szociális gyermekétkeztetés finanszírozásához is . ”

Mindezek miatt kérdezem Miniszter Úrtól :
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• Mekkora bevételre számítanak az említett adókból és ebből a bevételb ől mekkora

összeget kívánnak fordítani nyári szociális étkeztetésre ?

• Ha elmarad „a kiemelked ő” bevétel akkor az azt jelenti, hogy a kővetkező évben nem

emelkedik a nyári szociális étkeztetésre szánt forrás ?

• Nem lenne-e ésszerűbb és társadalmilag is igazságosabb, ha a kaszinó tulajdonosaina k

adott évi 7 milliárd forintos „ajándék” adókedvezményt közvetlenül a gyermekek

étkcztetésére fordítanák ?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2014. augusztus 29 .

Barlgónc Borbély Ildikó

országgyű lési képviselő

(MSZP)
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